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Εβαλαν πλάτη... αλλά αποκλείονται
Τα έργα αποκατάατααης αναλαμβάνουν τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις - 
Κίνδυνος να επαναληφθούνφαινόμενα... «Ιανού» - Συνάντηση εργολάβων με τον περιφερειάρχη

Τις διαμαρτυρίες και τους φόβους για την ποιότητα των έργων στη Θεσσαλία ακούσε από εργολάβους ο περιφερειάρχης Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας

Ε
ργολάβοι από κάθε γωνιά της Θεσσα
λίας, οι οποίοι την περίοδο των πλημ
μυρών έβαλαν... πλάτη, διαθέτοντας 
μηχανήματα, δουλεύοντας υπερωρίες και για 

μήνες ολόκληρους έμειναν απλήρωτοι, προ- 
κειμένου να συμβάλλουν στις αποκαταστά
σεις μετά τις καταστροφές που προκάλεσαν 
τα ακραία καιρικά φαινόμενα Daniel και 
Elias, έχουν αποκλειστεί από τους διαγωνι
σμούς για τα έργα οριστικών αποκαταστάσε
ων που έχει αναλάβει να εκπονήσει το Υπουρ
γείο Υποδομών.

Μόλις τέσοερις μεγάλες εταιρείες θα 
αναλάβουν τα έργα του ενός και πλέον 
δισ. ευρώ με τους θεοσαλούς εργολά
βους να προβλέπουν καθυστερήσεις στην 
ολοκλήρωσή τους και κίνδυνο να επανα
ληφθούν αποκαταστάσεις τύπου... «Ια- 
νού».

Ο περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημή
τρης Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντη
ση με εκπροσώπους εργοληπτικών εται

ρειών, μετάαπόαίτηματουςγιανατου εκ- 
φράσουν την έντονη διαμαρτυρία τους για 
τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα 
υποδομών στην Περιφέρεια Θεσσαλίας.

Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο πρό
εδρος του ΣΑΤΕ, Ζαχαρίας Αθουσάκης, η 
πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπά- 
νου, ο πρόεδρος του Περιφερειακού Τμή
ματος Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξαν
δρος Καμπύλης, το μέλος διοικητικού 
συμβουλίου του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος Σίψας, 
καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργολη
πτικού κλάδου ενώ από πλευράς Περιφέ
ρειας ήταν παρούσα και η γενική διευθύν
τρια Έργων Ντίνα Ζαμπούνη.

Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έν
τονα για την απόφαση του Υπουργείου 
Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έρ
γων αποκατάστασης των υποδομών στις 
περιοχές που επλήγησαν από τις θεομη
νίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομ
μυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργο
ληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας

όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχε
τικές διαδικασίες.

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκ
φράστηκε έντονος προβληματισμός σχε
τικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπερά
τωσης των έργων, δεδομένου - όπως επε- 
σήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι 
οι εταιρείες που επιλέχθηκανδιαχειρίζον
ται ήδη ετησίως έρνα ύψους 2,5 δις € έρ
γα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο πο
σό συμβάσεων προς κατασκευή, το οποίο 
μετά και την ανάθεση και των έργων απο
κατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα 
ακόμη έργα, θα γίνει 22 δισ. €.

Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργολη
πτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν 
ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν 
υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τι
μές κάτω του κόστους, γεγονός που εγκυ
μονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς ενδέ
χεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προ
βλημάτων που παρατηρήθηκαν κατά την 
αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θε

ομηνία «Ιανός». Υπενθυμίζεται ότι στη συγ
κεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα 
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες πε
ριπτώσεις τα έργα είτε καθυστέρησαν ση
μαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου.

Ο περιφερειάρχης Θεσσαλίας, Δημή
τρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσο
χή τους εκπροσώπους των εργοληπτικών 
οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των 
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο 
αποκλεισμός δενσυνάδει με την αρχή της 
ισότητας.

Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυ
βέρνηση αλλά και για την αναζήτηση κοι
νών ενεργειών, μετά την περίοδο των εορ
τών, ώστε να αναδειχθεί ότι ο περιορισμός 
του δικαιώματος πρόσβασης στα δημο- 
πρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, 
έχει αρνητικές επιπτώσεις σε κοινωνικό, 
επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, 
ειδικά δε όταν τα έργα είναι συνήθη και 
δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία 
ή τεχνολογία.
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Στον Κουρέτα εκπρόσωποι εργοληπτικών
οργανώσεων - Ζήτησαν τη στήριξη του μετά τον
αποκλεισμό τους από την κυβέρνηση στα έργα
αποκατάστασης στη Θεσσαλία

Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση του
αιτήματός τους στην κυβέρνηση Ο
Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο
Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ
Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος Σίψας, καθώς
και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από πλευράς
Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα
Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του
Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης
των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού
ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές
επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές
διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος
προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των
έργων, δεδομένου - όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι
εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις €
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς

, το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης
υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € . Επιπλέον, οι
εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν
είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές
κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς
ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που
παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή
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αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Διαμαρτυρία εργολάβων στη Περιφέρεια 
Θεσσαλίας για την ανάθεση έργων στη 
περιοχή  
11:45 - 19/12/2024  
 

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με 
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά από αίτημα τους για να του εκφράσουν την 
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην 
Περιφέρεια Θεσσαλίας. 

Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ΣΑΤΕ, Ζαχαρίας Αθουσάκης η Πρόεδρος του 
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της 
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος Σίψας, καθώς 
και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα 
και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα Ζαμπούνη.  

Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του Υπουργείου Υποδομών 
να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που 
επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις 
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις 
σχετικές διαδικασίες. 



https://gobhma.gr/  19/12/2024 

Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη 
δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι 
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις € 
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς κατασκευή, το οποίο μετά και 
την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 
22 δις € . 

Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν είναι 
διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. 
γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των 
προβλημάτων που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία 
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα 
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε καθυστέρησαν σημαντικά είτε 
δεν εκτελέστηκαν καθόλου. 

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους 
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των αιτημάτων τους 
επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει 
το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των 
εορτών, ώστε να αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα 
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε κοινωνικό, 
επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα είναι συνήθη και δεν απαιτούν 
κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία. 
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Στον Περιφερειάρχη εκπρόσωποι εργοληπτών μετά
τον αποκλεισμό τους από την κυβέρνηση στα έργα
αποκατάστασης στη Θεσσαλία - Paidis.com

Δέσμευση του Δ. Κουρέτα για προώθηση
του αιτήματός τους στην κυβέρνηση Ο
Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση

συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,   η Πρόεδρος
του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
Μοιραστείτε το στο Facebook Ακολουθήστε μας
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Ο  Περιφερειάρχης  Θεσσαλίας  Δημήτρης  Κουρέτας  πραγματοποίησε  συνάντηση  με  εκπροσώπους  εργοληπτικών
εταιρειών, μετά από αίτημα τους για να του  εκφράσουν την έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό τους από 
τα μεγάλα έργα υποδομών στην Περιφέρεια Θεσσαλίας.

Στη  συνάντηση  συμμετείχαν,  ο  Πρόεδρος  του  ΣΑΤΕ,  Ζαχαρίας  Αθουσάκης    η    Πρόεδρος  του    ΠΕΣΕΔΕ,  Μαρία
Τσιομπάνου ,ο  Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το  μέλος
Δ.Σ.  του  ΣΤΕΑΤ  Αθανάσιος  Σίψας,  καθώς  και  άλλοι  εκπρόσωποι  του  εργοληπτικού  κλάδου  ενώ  από  πλευράς
Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα Ζαμπούνη.  Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν
έντονα  για  την  απόφαση  του  Υπουργείου  Υποδομών  να  αναθέσει  το  σύνολο  των  έργων  αποκατάστασης  των
υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες.

Κατά  τη  διάρκεια  της  συζήτησης,  εκφράστηκε  έντονος  προβληματισμός  σχετικά  με  τη  δυνατότητα  έγκαιρης
αποπεράτωσης  των  έργων,  δεδομένου  –  όπως  επεσήμαναν  οι  εκπρόσωποι  του  κλάδου-    ότι  οι  εταιρείες    που
επιλέχθηκαν  διαχειρίζονται  ήδη  ετησίως  έργα  ύψους  2,5  δις  €  έργα  και  ήδη έχουν  18  δις  €  ανεκτέλεστο  ποσό
συμβάσεων προς κατασκευή,  το οποίο μετά και την ανάθεση και  των έργων αποκατάστασης υποδομών, μαζί με
ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .

Επιπλέον,  οι  εκπρόσωποι  των  εργοληπτικών  εταιρειών  της  Θεσσαλίας,  τόνισαν  ότι  δεν  είναι  διατεθειμένοι  να
εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους,
καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των
υποδομών  μετά  τη  θεομηνία  “Ιανός”.  Υπενθυμίζεται  ότι  στη  συγκεκριμένη  περίπτωση,  δεν  τηρήθηκαν  τα
χρονοδιαγράμματα,  ενώ σε  ορισμένες  περιπτώσεις  τα  έργα  είτε  καθυστέρησαν σημαντικά  είτε  δεν  εκτελέστηκαν
καθόλου.

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους εκπροσώπους των εργοληπτικών
οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των αιτημάτων τους  επισημαίνοντας, ότι ο  αποκλεισμός  δεν συνάδει με την
αρχή της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το  θέμα στην κυβέρνηση  αλλά και  για την  αναζήτηση  κοινών ενεργειών ,
μετά  την  περίοδο  των  εορτών,  ώστε  να  αναδειχθεί  ότι  ο  περιορισμός  του  δικαιώματος  πρόσβασης  στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό
επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.





https://thelarissapaper.gr  
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Ζήτησαν τη στήριξη του μετά  τον αποκλεισμό τους από την κυβέρνηση στα έργα 
αποκατάστασης στη Θεσσαλία 

Δέσμευση  Κουρέτα  για  προώθηση του αιτήματός τους στην κυβέρνηση 

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με εκπροσώπους 
εργοληπτικών εταιρειών, μετά από αίτημα τους για να του  εκφράσουν την έντονη διαμαρτυρία 
τους για τον αποκλεισμό τους από  τα μεγάλα έργα υποδομών στην Περιφέρεια Θεσσαλίας. 
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Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ΣΑΤΕ, Ζαχαρίας Αθουσάκης  η  Πρόεδρος του 
 ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο  Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της 
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το  μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι 
εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική 
Διευθύντρια Έργων Ντίνα Ζαμπούνη.  Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση 
του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης των υποδομών στις 
περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε 
τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις 
σχετικές διαδικασίες. 
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Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα 
έγκαιρης αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου-  
ότι οι εταιρείες  που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη 
έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς κατασκευή, το οποίο μετά και την ανάθεση και 
των έργων αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € . 

  

Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν είναι 
διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός 
που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των 
προβλημάτων που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία 
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, 
ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν 
καθόλου. 

  

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους εκπροσώπους 
των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των αιτημάτων τους  επισημαίνοντας, ότι ο  
αποκλεισμός  δεν συνάδει με την αρχή της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το  θέμα στην 
κυβέρνηση  αλλά και  για την  αναζήτηση  κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε 
να αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα δημοπρατούμενα έργα σε 
ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό 
επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή 
τεχνολογία. 
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Θεσσαλία: Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση
αιτήματος εργοληπτικών εταιρειών στην
κυβέρνηση

ΜΑΓΝΗΣΙΑ Θεσσαλία: Δέσμευση Κουρέτα
για προώθηση αιτήματος εργοληπτικών
εταιρειών στην κυβέρνηση Published 46
δευτερόλεπτα ago on 19 Δεκεμβρίου 2024
By billakos Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας
Δημήτρης Κουρέτας πραγματοποίησε
συνάντηση με εκπροσώπους εργοληπτικών
εταιρειών, μετά από αίτημα τους για να του
εκφράσουν την έντονη διαμαρτυρία τους για

τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην Περιφέρεια
Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του , 

 η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του
Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης
,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι
του εργοληπτικού κλάδου ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η
Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι
διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να
αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές
που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων
ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις
υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της
συζήτησης, εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα
έγκαιρης αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι
εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη
ετησίως έργα ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό
συμβάσεων προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας
Αθουσάκης

κατασκευή
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δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
Advertisement Όλες οι Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο , στο
ertnews.gr Διάβασε όλες τις ειδήσεις μας στο Google Κάνε like στη σελίδα
μας στο Facebook Ακολούθησε μας στο Twitter Κάνε εγγραφή στο κανάλι μας
στο Youtube Γίνε μέλος στο κανάλι μας στο Viber Προσοχή! Επιτρέπεται η
αναδημοσίευση των πληροφοριών του παραπάνω άρθρου (όχι αυτολεξεί) ή
μέρους αυτών μόνο αν: – Αναφέρεται ως πηγή το ertnews.gr στο σημείο
όπου γίνεται η αναφορά. – Στο τέλος του άρθρου ως Πηγή – Σε ένα από τα
δύο σημεία να υπάρχει ενεργός σύνδεσμος Περισσότερα Εδω Related
Topics: top Advertisement Δημοφιλή
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Εκπρόσωποι εργοληπτικών οργανώσεων ζήτησαν
στήριξη μετά τον αποκλεισμό τους από την
κυβέρνηση στα έργα αποκατάστασης στη
Θεσσαλία

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Στον Περιφερειάρχη εκπρόσωποι εργοληπτικών
οργανώσεων – Διαμαρτύρονται για τον αποκλεισμό
τους από την κυβέρνηση στα έργα αποκατάστασης
της Θεσσαλίας

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
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Ζαχαρίας Αθουσάκης
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
Ακολουθήστε το στο Google News και μάθετε πρώτοι όλες τις ειδήσεις.
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Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων - e-thessalia.gr

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Στον Περιφερειάρχη εκπρόσωποι εργοληπτικών
οργανώσεων - Δέσμευση στήριξης μετά τον
αποκλεισμό τους από τα έργα αποκατάστασης στη
Θεσσαλία (φωτό) – ONLARISSA.GR Νέα Ειδήσεις
Λάρισα

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
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αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία. Δείτε
φωτογραφίες: Ακολουθήστε το onlarissa.gr στο Google News και μάθετε
πρώτοι όλες τις ειδήσεις Ελάτε στην ομάδα μας στο viber για να
ενημερώνεστε πρώτοι για τις σημαντικότερες ειδήσεις
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Οικονομία Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση
αιτήματος εργοληπτικών εταιρειών στην
κυβέρνηση 19 Δεκεμβρίου 2024

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή
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1  Οικονομία Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση αιτήματος εργοληπτικών
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Θεσσαλία: Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση
αιτήματος εργοληπτικών εταιρειών στην
κυβέρνηση

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή
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είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία. Όλες
οι Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο , στο ertnews.gr Διάβασε όλες τις
ειδήσεις μας στο Google Κάνε like στη σελίδα μας στο Facebook Ακολούθησε
μας στο Twitter Κάνε εγγραφή στο κανάλι μας στο Youtube Γίνε μέλος στο
κανάλι μας στο Viber Προσοχή! Επιτρέπεται η αναδημοσίευση των
πληροφοριών του παραπάνω άρθρου (όχι αυτολεξεί) ή μέρους αυτών μόνο
αν: – Αναφέρεται ως πηγή το ertnews.gr στο σημείο όπου γίνεται η αναφορά.
– Στο τέλος του άρθρου ως Πηγή – Σε ένα από τα δύο σημεία να υπάρχει
ενεργός σύνδεσμος TAGS εργοληπτικές εταιρείες καμπύλης ΠΕΔΜΕΔΕ
Share Facebook Twitter Linkedin Viber WhatsApp Email
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Στην Περιφέρεια Θεσσαλίας οι εκπρόσωποι των
εργοληπτικών επιχειρήσεων για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών μετά τις
πλημμύρες

Συνάντηση με εκπροσώπους εργοληπτικών
εταιρειών, είχε ο περιφερειάρχης Θεσσαλίας
Δ. Κουρέτας μετά από αίτημα τους για να
του εκφράσουν την έντονη διαμαρτυρία τους
για τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα
έργα υποδομών στην Περιφέρεια
Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο
Πρόεδρος του , 

 η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ,
Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης, το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος
Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από
πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα
Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του
Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης
των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού
ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές
επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές
διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος
προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των
έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι
εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις €
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς

, το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης
υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις €. Επιπλέον, οι
εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν
είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές
κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς
ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που
παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, αναγνώρισε το δίκαιο των αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο
αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το
θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά
την περίοδο των εορτών, ώστε να αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του
δικαιώματος πρόσβασης στα δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα,
έχει αρνητικές επιπτώσεις σε κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό
επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας
Αθουσάκης

κατασκευή
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τεχνογνωσία ή τεχνολογία. Όλες οι Ειδήσεις από την Ελλάδα και τον Κόσμο ,
στο ertnews.gr Διάβασε όλες τις ειδήσεις μας στο Google Κάνε like στη
σελίδα μας στο Facebook Ακολούθησε μας στο Twitter Κάνε εγγραφή στο
κανάλι μας στο Youtube Γίνε μέλος στο κανάλι μας στο Viber Προσοχή!
Επιτρέπεται η αναδημοσίευση των πληροφοριών του παραπάνω άρθρου (όχι
αυτολεξεί) ή μέρους αυτών μόνο αν: – Αναφέρεται ως πηγή το ertnews.gr στο
σημείο όπου γίνεται η αναφορά. – Στο τέλος του άρθρου ως Πηγή – Σε ένα
από τα δύο σημεία να υπάρχει ενεργός σύνδεσμος Share Facebook Twitter
Linkedin Viber WhatsApp Email
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Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων (ΦΩ

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Ζήτησαν τη στήριξη Κουρέτα μετά τον αποκλεισμό
τους από την κυβέρνηση στα έργα αποκατάστασης
στη Θεσσαλία

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης
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είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
Εγγραφείτε στην ομάδα Magnesianews στο Viber για να λαμβάνετε
ενημερώσεις. Ακολουθήστε τη ροή Magnesianews στο Google News και
μείνετε σε επαφή με ότι συμβαίνει.
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Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων

Ζήτησαν τη στήριξη του μετά τον
αποκλεισμό τους από την κυβέρνηση στα
έργα αποκατάστασης στη Θεσσαλία
Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση του
αιτήματός τους στην κυβέρνηση Ο
Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέταςπραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την

έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα
υποδομών στην Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο
Πρόεδρος του ,   η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ,
Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος
Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από
πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα
Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του
Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης
των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού
ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές
επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές
διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος
προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των
έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι
εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις €
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς

, το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης
υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € . Επιπλέον, οι
εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν
είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές
κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς
ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που
παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνησηαλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης
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δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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“Πυρ και μανία” με την κυβέρνηση οι εργολήπτες
για τον αποκλεισμό τους από τα έργα στη
Θεσσαλία

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου, ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης, το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών, μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
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είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
Facebook Instagram Twitter
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Στον Κουρέτα οι μικροί εργολάβοι -
&quot;Φωνάζουν&quot; για τον αποκλεισμό τους
από τα έργα υποδομών

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

  η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου, ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης, το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου - όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή
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1  Στον Κουρέτα οι μικροί εργολάβοι - "Φωνάζουν" για τον αποκλεισμό
τους από τα έργα υποδομών
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%ce%b5%cf%81%ce%b3%ce%bf%ce%bb%ce%b1%ce%b2%ce%bf%ce%b9-
%ce%b4%ce%b9%ce%b1%ce%bc%ce%b1%cf%81%cf%84%cf%85%cf%81%ce%bf%ce%bd%cf%84%ce%b1%ce%b9-
%ce%b3%ce%b9%ce%b1-%cf%84%ce%bf%ce%bd-
%ce%b1%cf%80%ce%bf%ce%ba%ce%bb%ce%b5%ce%b9%cf%83%ce%bc%ce%bf-%cf%84%ce%bf%cf%85%cf%82-
%ce%b1%cf%80%ce%bf-%cf%84%ce%b1-%ce%b5%cf%81%ce%b3%ce%b1-
%cf%85%cf%80%ce%bf%ce%b4%ce%bf%ce%bc%cf%89%ce%bd

Θέματα: ΣΑΤΕ

κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων, για τον αποκλεισμό
τους, από τις εργολαβίες αποκαταστάσεων

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση
με εκπροσώπους εργοληπτικών
εταιρειών, μετά από αίτημα τους για να
του εκφράσουν την έντονη διαμαρτυρία
τους για τον αποκλεισμό τους από τα
μεγάλα έργα υποδομών στην Περιφέρεια
Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο
Πρόεδρος του , 

 η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του
Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης,
το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του
εργοληπτικού κλάδου ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η
Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι
διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να
αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές
που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων
ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις
υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της
συζήτησης, εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα
έγκαιρης αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου - όπως επεσήμαναν οι
εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη
ετησίως έργα ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό
συμβάσεων προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις €.
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών, μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας
Αθουσάκης

κατασκευή
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1  Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι εργοληπτικών
οργανώσεων, για τον αποκλεισμό τους, από τις ...
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οργανώσεων-για-τον-αποκλεισμό-τους
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είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
Γραφείο τύπου Περιφέρειας Θεσσαλίας
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www.taxydromos.gr - 2024-12-19 09:47:00

Στον Κουρέτα εργολήπτες της Θεσσαλίας για τον
αποκλεισμό τους από τις αναθέσεις

19 Δεκεμβρίου 2024 - 9:47 Δέσμευση
Κουρέτα για προώθηση του αιτήματός τους
στην κυβέρνηση Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας Δημήτρης Κουρέτας
πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την

έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα
υποδομών στην Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο
Πρόεδρος του ,   η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ,
Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος
Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από
πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα
Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του
Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης
των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού
ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές
επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές
διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος
προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των
έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι
εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις €
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς

, το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης
υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € . Επιπλέον, οι
εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν
είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές
κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς
ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που
παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών, μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Στον Κουρέτα εκπρόσωποι εργοληπτικών
οργανώσεων – Διαμαρτύρονται για τον αποκλεισμό
τους από την κυβέρνηση στα έργα αποκατάστασης
της Θεσσαλίας

Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση
συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,

 , η Πρόεδρος του
ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου, ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης, το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών, μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε

ΣΑΤΕ
Ζαχαρίας Αθουσάκης
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων

Ζήτησαν τη στήριξη του μετά τον
αποκλεισμό τους από την κυβέρνηση στα
έργα αποκατάστασης στη Θεσσαλία
Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση του
αιτήματός τους στην κυβέρνηση Ο
Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την

έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα
υποδομών στην Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο
Πρόεδρος του ,   η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ,
Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος
Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από
πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα
Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του
Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης
των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού
ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές
επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές
διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος
προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των
έργων, δεδομένου – όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι
εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις €
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς

, το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης
υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € . Επιπλέον, οι
εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν
είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές
κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς
ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που
παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα

ΣΑΤΕ Ζαχαρίας Αθουσάκης

κατασκευή



30;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι εργοληπτικών
οργανώσεων

Πηγή: www.trikalaidees.gr Ημερομηνία
έκδοσης:

19-12-2024 09:56:00

Σύνδεσμος: https://www.trikalaidees.gr/%cf%83%cf%84%ce%bf%ce%bd-
%cf%80%ce%b5%cf%81%ce%b9%cf%86%ce%b5%cf%81%ce%b5%ce%b9%ce%ac%cf%81%cf%87%ce%b7-
%ce%b8%ce%b5%cf%83%cf%83%ce%b1%ce%bb%ce%af%ce%b1%cf%82-
%ce%b5%ce%ba%cf%80%cf%81%cf%8c%cf%83/

Θέματα: ΣΑΤΕ

δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΡΧΗ ΜΕ ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΥΣ
ΕΡΓΟΛΗΠΤΙΚΩΝ ΕΤΑΙΡΕΙΩΝ

Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων ζήτησαν τη
στήριξη του μετά τον αποκλεισμό τους από
την κυβέρνηση στα έργα αποκατάστασης
στη Θεσσαλία Δέσμευση Κουρέτα για
προώθηση του αιτήματός τους στην
κυβέρνηση Ο Περιφερειάρχης Θεσσαλίας
Δημήτρης Κουρέτας πραγματοποίησε
συνάντηση με εκπροσώπους εργοληπτικών

εταιρειών, μετά από αίτημα τους για να του εκφράσουν την έντονη
διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό τους από τα μεγάλα έργα υποδομών
στην Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του

,   η Πρόεδρος του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία
Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος Μαγνησίας της
ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ Αθανάσιος
Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου ενώ από
πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια Έργων Ντίνα
Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την απόφαση του
Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων αποκατάστασης
των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις θεομηνίες, συνολικού
ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις μεγάλες εργοληπτικές
επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες εταιρείες από τις σχετικές
διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης, εκφράστηκε έντονος
προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης αποπεράτωσης των
έργων, δεδομένου - όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι του κλάδου- ότι οι
εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα ύψους 2,5 δις €
έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων προς

, το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων αποκατάστασης
υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € . Επιπλέον, οι
εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας, τόνισαν ότι δεν
είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες εταιρείες με τιμές
κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς κινδύνους, καθώς
ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων που
παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη θεομηνία
“Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν τηρήθηκαν τα
χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
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αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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Στον Περιφερειάρχη Θεσσαλίας εκπρόσωποι
εργοληπτικών οργανώσεων

Δέσμευση Κουρέτα για προώθηση του
αιτήματός τους στην κυβέρνηση Ο
Περιφερειάρχης Θεσσαλίας Δημήτρης
Κουρέτας πραγματοποίησε συνάντηση με
εκπροσώπους εργοληπτικών εταιρειών, μετά
από αίτημα τους για να του εκφράσουν την
έντονη διαμαρτυρία τους για τον αποκλεισμό
τους από τα μεγάλα έργα υποδομών στην
Περιφέρεια Θεσσαλίας. Στη συνάντηση

συμμετείχαν, ο Πρόεδρος του ,   η Πρόεδρος
του ΠΕΣΕΔΕ, Μαρία Τσιομπάνου ,ο Πρόεδρος του Περιφερειακού Τμήματος
Μαγνησίας της ΠΕΔΜΕΔΕ Αλέξανδρος Καμπύλης ,το μέλος Δ.Σ. του ΣΤΕΑΤ
Αθανάσιος Σίψας, καθώς και άλλοι εκπρόσωποι του εργοληπτικού κλάδου
ενώ από πλευράς Περιφέρειας ήταν παρούσα και η Γενική Διευθύντρια
Έργων Ντίνα Ζαμπούνη. Οι παριστάμενοι διαμαρτυρήθηκαν έντονα για την
απόφαση του Υπουργείου Υποδομών να αναθέσει το σύνολο των έργων
αποκατάστασης των υποδομών στις περιοχές που επλήγησαν από τις
θεομηνίες, συνολικού ύψους 1,35 δισεκατομμυρίων ευρώ, σε τέσσερις
μεγάλες εργοληπτικές επιχειρήσεις, αποκλείοντας όλες τις υπόλοιπες
εταιρείες από τις σχετικές διαδικασίες. Κατά τη διάρκεια της συζήτησης,
εκφράστηκε έντονος προβληματισμός σχετικά με τη δυνατότητα έγκαιρης
αποπεράτωσης των έργων, δεδομένου - όπως επεσήμαναν οι εκπρόσωποι
του κλάδου- ότι οι εταιρείες που επιλέχθηκαν διαχειρίζονται ήδη ετησίως έργα
ύψους 2,5 δις € έργα και ήδη έχουν 18 δις € ανεκτέλεστο ποσό συμβάσεων
προς , το οποίο μετά και την ανάθεση και των έργων
αποκατάστασης υποδομών, μαζί με ορισμένα ακόμη έργα, θα γίνει 22 δις € .
Επιπλέον, οι εκπρόσωποι των εργοληπτικών εταιρειών της Θεσσαλίας,
τόνισαν ότι δεν είναι διατεθειμένοι να εκτελέσουν υπεργολαβίες για άλλες
εταιρείες με τιμές κάτω του κόστους. γεγονός που εγκυμονεί σοβαρούς
κινδύνους, καθώς ενδέχεται να οδηγήσει σε επανάληψη των προβλημάτων
που παρατηρήθηκαν κατά την αποκατάσταση των υποδομών μετά τη
θεομηνία “Ιανός”. Υπενθυμίζεται ότι στη συγκεκριμένη περίπτωση, δεν
τηρήθηκαν τα χρονοδιαγράμματα, ενώ σε ορισμένες περιπτώσεις τα έργα είτε
καθυστέρησαν σημαντικά είτε δεν εκτελέστηκαν καθόλου. Ο Περιφερειάρχης
Θεσσαλίας, Δημήτρης Κουρέτας, αφού άκουσε με προσοχή τους
εκπροσώπους των εργοληπτικών οργανώσεων αναγνώρισε το δίκαιο των
αιτημάτων τους επισημαίνοντας, ότι ο αποκλεισμός δεν συνάδει με την αρχή
της ισότητας. Δεσμεύτηκε να θέσει το θέμα στην κυβέρνηση αλλά και για την
αναζήτηση κοινών ενεργειών , μετά την περίοδο των εορτών, ώστε να
αναδειχθεί ότι ο περιορισμός του δικαιώματος πρόσβασης στα
δημοπρατούμενα έργα σε ελάχιστα σχήματα, έχει αρνητικές επιπτώσεις σε
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κοινωνικό, επιχειρηματικό και οικονομικό επίπεδο, ειδικά δε όταν τα έργα
είναι συνήθη και δεν απαιτούν κάποια ειδική τεχνογνωσία ή τεχνολογία.
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